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Arsmöte Göteborgs Fãltrittklubb
27 februari 2024 Cafeterian, GFRK.

Bilagor

Bilaga 1. Närvarande medlemmar
Bilaga 2. Dagordning
Bilaga 3. Motion 1
Bilaga 4. Motion 2
Bilaga 5. Motion 3
Bilaga 6. Motion 4

1. Mötets öppnande
Caroline Krantz hälsade välkommen och förklarade mötet äppnat.

2. Faststãllande av röstlängd
Antalet rostberättigade medlemmar rãknades till 57 stycken, se bilaga 1.

P stämman angavs att antalet rastberattigade var 56.

Arsmötet beslutade att
fastställa rostlängden.

3. Val av ordförande for mötet
Styrelsen foreslog Jan Elverdam som mötesordförande.

Arsmötet beslutade att
bifalla styrelsens farslag.

4. Anmälan av styrelsens val av sekreterare vid àrsmötet
Styrelsen anmälde Fanny Stenhoim som sitt val till mötessekreterare.

5. Val av protokolijusterare jamte rösträknare

Arsmötet beslutade att
välja Christina Börjesson och Anna Larsson att justera protokollet och att vara
rösträknare.

6. Fastställande av föredragningslista

Arsmötet beslutade att
godkänna dagordningen.

1 av 34



7. Faststãllande av om mötet blivit utlyst pa rätt sätt

Arsmotet beslutade att
anse att arsmötet enligt stadgarna behorigt utlyst.

8. Behandling av verksamhets- och forvaltningsberättelser
Verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse for ar 2023 presenterades och
frâgor besvarades.

Arsmötet beslutade att
godkänna verksamhetsberättelse och ekonomisk berättelse och lagga dessa till
handlingarna.

9. Revisorernas berãttelse
Revisorernas tilistyrker att en ren revisionsberättelse finns.

Arsmötet beslutade att
revisionsberättelsen lãggs till handlingarna.

10. Fastställande av balans- och resultaträkning
Balans-och resultaträkning presenterades av färeningens kassör.

Arsmätet beslutade att
balans- och resultatrakning fastställs i enlighet med revisorernas berättelse och läggs
till handlingarna.

11. Frâga om ansvarsfrihet for styrelsen
Revisorerna tilistyrker ansvarsfrihet for styrelsen och 5rsmotet tillfragas om
ansvarsfrihet far styrelsen.

Arsmötet beslutade att
bevilja styrelseledamOter ansvarsfrihet for verksamhetsaret 2023.

12. Fastställande av verksamhetsplan oth budget for kommande verksamhetsár
Verksamhetsplan och budget for ar 2024 presenterades och fràgor besvarades.

Arsmötet beslutade att
godkanna verksamhetsplan och budget fOr ar 2024.

13. Fastställande av ârsavgift for nästkommande âr
Inget färslag om ändrad arsavgift har inkommit. Styrelsen fareslar ofOrändrad
rsavgift.

Arsmätet beslutade att
bifalla styrelsens farslag.
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Därmed är 5rsavgiften 2024 samma som for 2023, det vill saga:
- Junior 270 kronor
- Senior 475 kronor
- Familj 850 kronor

14. Ovriga ärenden som enligt 15 § kan upptas till beslut pa rsmöte
inga inkomna

14.1 Onskan om att kalla till medlemsmOte for att diskutera fragorna
kring uppsägningar som kommit upp under àrsmötet. Detta kommer hàllas
15 april som planerat.

14.2 4 motioner har inkommit till styrelsen.

Motion 1, se bilaga 3
Att den nya Styrelsen g5r igenom alla lOpande avtal som har nSgon direkt koppling till n5gon
styrelseledamot eller anställd mom foreningen, samt säkerstaller aft avtalens kostnader och vilikor
är gynnsamma fOr fOreningen. Samt att styrelsen sätter tydliga rutiner och regler fOr hur man
hanterar leverantOrer som har en koppling till styrelsen eller anstSllda i fOreningen.

30 medlemmar röstade fOr att styrelsen besvarat motionen. 4 medlemmar röstade emot att
styrelsen besvarat motionen.

Arsmötet beslutade aft
styrelsen har besvarat motionen.

Motion 2, se bilaga 4
Att gS tillbaka till den ursprungliga regein fOr uthyrning av boxar i medlemsstallet, dvs. när en box
blir ledig erbjuds den som st5r först i kön.

28 medlemmar röstade for att avslS motionen. 15 medlemmar röstade for aft godta motionen.

Arsmötet beslutade at

avslS motionen.

Motion 3, se bilaga 5
Att de tv5 boxar som styrelsen har utOkat medlemsstal!et med 5terg5r till ridskolan, och att den nya
styrelsen noggrant undersOker om dessa tvS boxar skall användas i ridskoleverksamheten elier om
de skall hyras Ut.

1 medlem rOstade emot styrelsens forslag att avsl5 motionen.

Arsmotet beslutade aft

avs15 motionen.

Motion 4, se bilaga 6

Att Styrelsen skapar en plan fOr hur styrelseri tillsammans med verksamhetschefen kan fOrbättra
fOreningens arbetsmiljO och p5 s5 sätt bidra till en bãttre arbetsplats där alla känner sig trygga,

välkomna och uppskattade. Det skulle Oka Gfrks chanser att beh511a produktiv och glad personal och
samtidigt gOra Gfrk till en attraktiv arbetsplats fOr nya kollegor.

1 medlem rOstade emot aft styrelsen besvarat motionen.
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Arsmötet beslutade att

styrelsen bar besva rat motionen.

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter mom ramen for det
I 24 § andra stycket angivna antalet
Valberedningen presenterade sitt forslag till antal styrelseledamoter;
ordföranden och 11 övriga ledamöter utöver ungdomssektionens
representant. Inga suppleanter.

Arsmötet beslutade att
bifalla valberedningens forslag.

16. Val av ordförande for foreningen
Valberedningen presenterade sitt forslag till ordförande p5 ett Sr, Caroline Krantz
(omval).

38 medlemmar röstade (sluten votering) for att bifalla valberedningens forslag. 7
medlemmar rOstade emot valberedningens fOrslag.

Arsmötet beslutade att
bifalla valberedningens forslag.

17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter
Valberedningen presenterade sitt forslag p5 Ovriga ledamOter. Valberedningen
fOresl5r att,
välja Kristin Oltander (fyllnadsval) samt Elisabeth Victorin (fyllnadsvalval) till
ledamOter p5 ett Sr.
välja Annicka DahlstrOm (nyval), Anna Leffler (nyval), Tore Rabe (omval), Jessica
Sunnervall (omval), Emelie Magnusson (omval), till IedamOter p5 tv5 Sr.

Ytterligare ett forslag kom fr5n en medlem att Linda BergstrOm väljs till omval p5 2
a r.

Arsmötet beslutade att
bifalla valberedningens fOrslag

Styrelsen for verksamhets5ret 2023 best5r av ordfOrande Caroline Krantz och
ledamöter Anna Lotto, Erik Hollunger, Meit Ohm, Emelie Magnusson, Jessica
Sunnervall, Ida Fransson, Tore Rabe, Annicka Dahlström, Anna Leffler, Kristin
Oltander, Elisabeth Victorin och en av ungdomssektionen utsett representant, Lovis
Bastholm.

18. FaststSllande av ungdomsledamot jämte personlig
suppleant utsedda av ungdomssektionen
Ungdomssektionen anmälde Lovis Bastholm (nyval) och Anna
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Abrahamsson (nyval) till ungdomsledamot respektive
personlig suppleant. B5da väljs p5 ett Sr.

19. Fastställande av eventueHa sektioner förutom ungdomssektion (27 §)
Inga ytterliga färslag p5 sektioner har inkommit.

20. Val av tv5 revisorer och en revisorssuppleant eller registrerat revisionsbolag
Forslag att vSlja nuvarande revisionsbyrSn MOORE och att de fSr välja sina revisorer.
Samtliga vSljs p5 ett Sr.

Ytterligare ett färslag inkom. Att välja revisionsbyrSn Revisorsringen och att de fSr
vSlja sina revisorer. Samtliga väljs p5 ett Sr.

30 medlemmar röstade far att välja Moore, 2 medlemmar rästade for att välja
Revisorsringen.

Arsmotet bes/utade ott

bifalla forslaget att MOORE väljs som revisionsbolag.

21. Beslut om antalet ledamöter i valberedningen
Arsmotets forslag p5 ledamöter var 6, varav en ordförande.

Arsmätet beslutade ott

bifalla forslaget.

22. Val p5 ett Sr av ordförande och ledamöter i valberedningen
Nominering till valberedningen har kommit in i form av: Anna Larsson (nyval), loanna
Sturesson (nyval), Betina Goddard Kortelainen (nyval), Laura Nochtova (nyval),
Matilda Karisson (omval) och till ordfärande Emmelie Tedfelt (omval). Samtliga väljs
p5 ett Sr.

Arsmätet bes/utade ott

bifalla valberedningens forslag.

23. Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och eventuella
andra möten dSr foreningen har rätt aft representera med ombud.
Förslaget att styrelsen själva utser ombud till SvRFs och distriktets allmSnna
möten presenterades.

Arsmötet beslutode att

att ge styrelsen mandat att utse ombud till SvRFs och distriktets allmSnna
mäten.
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24. Sammanträdets avslutande.
MötesordfOrande tackade alla och förklarade mötet avslutat.

// Mötesordförande Mätessekretera
1/ Jan Elverdam Fanny Stenhoim

Justerare
Anna Larsson

Justerare
Christina Bärjesson
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Bilaga 1.
Totalt närvarade 57 stycken medlemmar.

Gun -Inger Andersson
Oscar Aschan
Ebba Bengelsdorff
Kristina Bilen Wantling
Lennart Borgelov
Christina Börjesson
Tora Dirke Lundberg
Lucas Ek
Kiara Eriksson Segersträm
Helena Fahigren
Andrea Fehrling
Emma Fogelin
Eva Gezelius
Mikael Granqvist
Emma Granqvist
Andrea Hansson
Erik Hollunger
Amelie Hollunger
Cia Hultcrantz
Eva -Carin Jeppsson
Matilda Karisson
Betina Kortelainen
Caroline Krantz
Anders Krantz
Peter Larsson
Anna Larsson
Karma Lewin
Lena Lindgren
Lina Lindvall
Anna Lotto
Emelie Magnusson

Cecilia Mahier
Elisabet Möller
Lovis Nyberg Basthoim
Kristin Oltander
Cheima Ordasi
Leah Scheers
Fanny Stenholm
Jessica Sunnervall
Emma Sunnervall
Richard Sädbom
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Tindra Tammi
Annicka Dahlsträm
Marita Granqvist Halidén
Anna Leffler
Erica Lundqvist
Therese Reimer Steffensen
Christina Ryrberg
Elisabeth Setterstig
Emmelie Tedfelt
Wagnell Anna
Gunilla Waither
Elisabeth Warberg
Linda Winberg
Frida Winter
Meit ohm
Maria Clauss
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Bilaga 2.

Dagordning och katlelse Arsmöte 20240227
kl. 18:00 i caféet, Goteborgs Fältrittklubb

1. Mötets oppnande

2. Faststãflande av röstlangd

3. Val av ordförande for mötet

4. Anmãlan av styrelsens val av sekreterare vid ársmötet

5. Val av protokolijusterare och rösträknare

6. Fastställande av föredragningslista

7. Faststãllande av om mötet blivit utlyst pa rätt sãtt

8. Behandling av verksamhets- och forvaltningsberättelser

9. Revisorernas berättelse

10. Fastställande av balans- och resultaträkning

11. Frâga om ansvarsfrihet for styrelsen

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget for kommande verksamhetsâr

13. Fastställande av ârsavgift for nãstkommande âr

14. Ovriga ãrenden som enligt 15 § kan upptas till beslut pa ârsmöte

15. Beslut om antal styrelseledamöter och suppleanter mom ramen for det
I 24 § andra stycket angivna antalet

16. Val av ordförande fOr foreningen

17. Val av övriga styrelseledamöter och suppleanter

18. Faststãllande av ungdomsledamot jämte personhig
suppleant utsedda av ungdomssektionen

19. Faststählande av eventuehla sektioner förutom ungdomssektion (27 §)
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20. Vat av tvâ revisorer och en revisorssuppleant eller registrerat revisionsbolag

21. Beslut om antalet Iedamöter i valberedningen

22. Vat pa ett âr av ordförande och Iedamöter i valberedningen

23. Vat av ombud till Svenska Ridsportforbundets och distriktets allmänna
möten och eventuella andra möten där foreningen har rätt aft
representera med ombud

24. Sammanträdets avslutande
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Bilaga 3.

Motion nr 1

Att den nya Styrelsen g5r igenom alla lopande avtal som har n5gon direkt koppling till n5gon

styrelseledamot eller anställd mom föreningen, samt säkerställer att avtalens kostnader och
vilikor är gynnsamma for foreningen.

Samt att styrelsen sätter tydliga rutiner och regler for hur man hanterar leverantOrer som
har en koppling till styrelsen eller anställda i föreningen.

Bakgrund:

Under de senaste tre Sren har det tecknats avtal mellan GFRK och leverantörer som har
direkta kopplingar till n5gra styrelseledamöter samt anställda. Om avtalens kostnad och
vilikor gynnar fOreningen vill inte nuvarande styrelse kommentera. Eftersom avtalen i fr5ga

har direkt koppling till n5gra av v5ra anställda, samt styrelsen, kan jag inte Oppet visa detta
for aDa medlemmar p5 grund av mm tystnadsplikt i mm roll som tidigare styrelseledamot

samt GDPR.

Om motionen beviljas kan jag dock dela med mig av dokument och avtal till den nya
styrelsen om intresse finns.

Styrelsens uppfattning;

Styrelsen anser ott motionen redan âr besvarad dâ styrelse liksom verksamheten redan har
inarbetade rutinerfar hur avtal skall ingâs.

Kommentarer i Ovrigt till motionen;

I sak har styrelsen ingen erinran mot att kommande styrelse granskar alla lopande avtal.

Det ska dock framhSllas att styrelsen ifrSgasatter vad som insinueras, dvs att det fOrekommer avtal
som gynnat enskilda styrelseledamOter och / eller personal. NSgra sSdana avtal existerar inte.

Det ska vidareframhSllas att styrelsen har rutinerför offert- och anbudsfOrfarande liksom rutin kring

vilka beslut av ekonomisk karaktär som verksamhetschefen ("VC") far hantera.

I korthet handlar det om att VC inte f5r utan att informera styrelsen fatta beslut om inkop over 100

000 kronor samt att det vid inkOp eller anlitande av entreprenör till samma belopp ska inhämtas
tre offerter.
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I akuta situationer har dock styrelsen accepterat att anta viss offert trots att färre an tre har kunnat
inhämtas och detta under forutsättning att entreprenören / leverantören uppfattas plitIig.

Det stammer förvisso att vissa Ieverantörer, sponsorer mm har koppling till styreiseledamot eller
anställd. lngen av dessa avtal har inneburit förmner for vederbOrande.

Det ska även framhâllas att en ideell forening yore det alit annat an oklokt att inte använda sig av de
kontakter som finns.

S har bland annat skett vid inkOp av hindermaterial dâ anställds fOretag (Morfars Hinderpark) dels
sponsrat fOreningen med hinder, deis Iämnat generösa rabatter samt levererat material utan

kostnad. Det ska I sammanhanget framhllas att Morfars Hinderpark var en leverantOr innan
vederbOrande blev anställd av GFRK.

Ett annat exempel värt att nãmna var när foreningen plOtsligt stod utan revisor p grund av akut
uppkommen sjukdom. Styrelsemedlem nyttjade d sina kontakter och kunde med kort varsel tillse
aft fareningen kunde anlita en ny och kompetent revisor. I detta fall frângicks kravet p inhämtande
av tre offerter eftersom laget var akut och revisorn var känd av styrelsemedlemmen.

FOrfattaren till motionen var vid tidpunkten styrelseledamot och inkluderad i den mejlkedja som
uppstod. Sâvitt far tolkas Författarens egna mejl stälide sig FOrfattaren positiv till att nuvarande
ordfOrande tilifragade sin kontakt. Det framstar därmed som anmarkningsvärt att FOrfattaren först
nu ifr5gasatter processen.

Avslutningsvis Onskar styreisen även informera mOtet om att orsaken till aft FOrfattaren till
motionen inte fatt by att ta del av efterfrâgade avtal är for att detta inte ãr nagot material som
verksamheten och / eller styrelsen är skyldiga att offentliggora. Det yore inte heller lampligt att gOra

sà. Därtill torde vederbOrande ställa sig fragan om samtliga foreningens medlemmar ska ha rätt aft

begära Ut avtal av olika slag? Om svaret pa fràgan är nej har inte heller en enskild medlem rãtt
härtill.
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Bilaga 4.

Motion 2

Att g tillbaka till den ursprungliga regein for uthyrning av boxar i medlemsstallet, dvs. när

en box blir ledig erbjuds den som str forst i kön.

Backgrund:

I slutet av 2022 ändrade styrelsen koregeln fOr boxplats I medlemsstallet fran "fOrst i kOn" till "den
som bidrar mest". Kort därefter utOkas medlemsstallet med tvâ boxar och nuvarande ordfOranden
far hyra bàda dessa. I den forsta boxen star en hast som ordfOranden äger tilisammans med en

nuvarande kassörs fru/sambo. I den andra boxen star en ponny som ordforanden kOpt/hyrs av en
nuvarande ledamot i styrelsen.

1- Att ändra regler fran "fOrst kön" till "den som bidrar mest till foreningen" kan anses vara
objektiv och det finns stor osäkerhet kring fOljande frâgor:

- P vilka grunder mats vem som bidrar mest?

- Hur behandlar styrelsen sOkanden som sitter I styrelsen och/eller har stark koppling till

personer I styrelsen?

Det forväntas av alla medlemmar att man bidrar till foreningens bästa. Att en eller flera
personer d f8r fördelar (tex box) for sift arbete medan andra jobbar ideellt är inte
rättvis mot alla medlemmar I fOreningen.

- Det är inte bara uthyrningen som blir objektivt, utan även uppsagning av boxplats. P

fràgan om vilka regler som galler vid uppsagning av boxar, ifall ridskola ändrar sitt behov,
sa blir det valdigt konstigt att ha en "sist in forst ut"regel fOr uppsägning medan vi har
"den som bidra mest"-regeln fOr uthyrning.
Hur uppsägning skall hanteras har styrelsen inte gett nâgot svar pa.

P fragan "Vad händer om en person far en box pga sin insats/bidrag och att den
personen sedan slutar eller minskar sin insats/bidrag frivilligt eller ofrivilligt (sjukdom

eller liknande), blir den personens box d uppsagd eller hur hanterar styrelsen ett sadant
scenario? Styrelsen har inte Jämnat besked om detta.

DarfOrfOreslarjagattvi gartillbaka till den ursprungliga regeln, fOrst i kOn.

Styrelsens uppfattning;

Styrelsen foreslâr att motionen avslâs.

Farslaget âr inte sakligt grundat och baserar sig p6 ettflertalfelaktigheter av Forfattarens tolkning

av situationen. DOrtill âr styrelsens beslut baserat p6 ett tydligt onskemâlfrôn verksamheten som viii
verka for ett medlemsstall med engagerade och lampliga boxplatsinnehavare I likhet med mânga

andra ridskolor och foreningar.
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Kommentarer I Ovrigt till motionen;

Aktuell motion baseras p ett besiut som när rutinen far första gngen tiliampades skapade viss
uppstndelse. Färfattaren till motionen har själv sttt i boxkö, och har sjäiv ansökt utifrn principen

om urval. Seden det att det stod kiart att Författaren inte erhllit ngon boxpiats har Författaren
varit pdrivande I sin kritik mot den förändrade rutinen.

Flera har ställt frgor men Författaren har stuckit ut I mangden av dem som riktat kritik.

Eftersom styreisen ansâg att den av Författaren begarda informationen inte enbart kunde ges till en
av föreningens medlemmar (dvs. Författaren) vaide styrelsen att sammankalia till ett särskilt
informationsmäte vid vilket alla och envar med fr5gor kring besiut och process kunde stalia dessa
frgor.

Författaren meddelade att denne inte kunde närvara vid mötet vilket kan vara forklaringen till de
mnga frâgor som Fbrfattaren alltjämt synes ha. Fiertaiet av de frâgor som radas upp I motionen
besvarades dock vid detta mate.

For övriga medlemmars kännedom bifogas det PM som styrelsen inför nämnda mate sammanstälide
som ett internt arbetsdokument, se bilaga i. For den som viii sätta sig in i fr5gan yore det lampligt

att läsa igenom detta PM.

Författaren har i tiden efter det att Ordförande erhäll sitt första boxkontrakt sokt information liksom
begart ut underlag av olika slag som rör Ordförande personligen. Färfattarens agerande har väckt
obehag och styrelsen har tid fran annan varit tvungna att resonera kring Författarens agerande. I

synnerhet som Färfattaren begart ut personlig och privat information om Ordförande med
motivering att informationen behavs for kommande motion.

Det är pa sin piats att klargOra när i den kronologiska ordningen OrdfOrande har ansOkt om boxpiats

och hur omstandigheter och förhaiIandena vid tidpunkten har sett Ut, se bilaga 2.

Av sammanstaiiningen blir det även tydIigt aft FOrfattaren till motionen är av stark uppfattning att

Ordfärande har varit initiativtagare till att ändra rutinerna kring tilidelning av boxpiats Iiksom att

Ordförande genom detta förfarande iyckts tiilskansa sig tva boxpiatser.

Merparten av de fragor Författaren tar upp besvaras av den sammanstäiida och biiagda

informationen. Sammanfattningsvis och i korthet besvaras fragorna även i det faijande;

FOrfattarens fragor och styrelsens svar;

- P6 vilka grunder mats vem sam bidrar mest?

Styreisen vili kiargora aft det inte är mOjiigt och ej heller lämpligt att faststãiia grunder och / elier
kriterier. VC och styreisen behOver kunna ha en frihet i att väija den av de sOkande som vid vane
givet tilifäIie kan anses ha mest att tilifOra. Det gar i dagsiaget inte att saga att viss egenskap,

kunskap eller formaga är mer attraktiv an nagot annat. Det är de radande omstandigheterna vid
urvaisprocessen som är avgarande.

Det ska vidare framhailas att syftet med urvalsprocessen är även att mOjiiggOra far VC och styreise

att tacka nej till viss sOkande om vederbOrande befaras direkt oiampiig som hyresgäst.
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- Hur behandlar styrelsen sökanden som sitter i styrelsen och/eller bar stark koppling till personer i

styrelsen?

Alla och envar, sà även styrelsemedlemmar har rätt att inkomma med ansökan. Det yore rent av
kontraproduktivt aft färhindra styrelsemedlem dâ detta skulie leda till en begransning i frága om
intresse att vara aktiv i styrelsearbete.

Urvalet sker p samma sätt som for vilken annan säkande som heist. Dock ska styrelsen säkerställa
aft person som skulie kunna befaras jãvig inte röstar I frâgan.

- Detforvantas cv al/a medlemmar att man bidrar til/foreningens bästa. Att en ellerfiera personer

dâ fârfordelar ('tex box) far sitt arbete medan andrajobbar idee/It âr inte rättvis mat a/Ia
med/emmar I

foreningen.

Pâstendet är nâgot svrbegripIigt och det toikas som att FOrfattaren menar att boxinnehavaren
erhller en box sam "bétalning" far sitt engagemang? S är inte faliet.

Samtliga, s även ideelit arbetande personer kan söka en boxplats. I samband med det urval som
gars väljer VC ut den kandidat som VC anser vara mest lampad vilken styrelsen sedermera röstar

om. Det betyder att även en ideelit arbetande person mycket väl skulle kunna väljas bland övriga

sökande.

- Det är inte bara uthyrningen som b/jr objektivt, utan âven uppsägning cv boxp/ats. Pâfrâgan am
vi/ka regler som gal/er vid uppsägning av boxer, ,fal/ ridskola ändrar sitt behov, sâ b/jr det valdigt

konstigt att ha en "sist in färst Ut"- rege/for uppsâgning medan vi bar "den som bidra mest" -

regein for uthyrning. Hur uppsOgning skall hanteras har styre/sen inte gett nâgot svar pa.

Det ska framhIlas att det finns inga regler av det slag som Författaren pâstr.

Vad galler uppsägning har tidigare styrelse, tillampat "Sist in, färst ut". Detta skedde i samband med
omfattande uppsägningar pa grund av ombyggnad fran spiltor till boxar. "51st in fOrst Ut" ansags som
mest rättvist vid detta tiilfälle. VC, som är den som ansvarar for medlemstalet, har dock frihet att

saga upp vem sam heist och fOr vilka behov som heist.

Verksamheten har inte pa mycket lange behOvt stälias inför behovet av att saga upp en hyresgast.

Vid det tillfäile defta kan komma att ske bOr VC ha frihet att gOra en egen bedomning.

- P6 frâgan "Vad bander om en person far en box pga sin insats/bidrag och ott den personen sedan
slutar e/ler minskar sin insats/bidrag frivil/igt e/ler ofrivill,gt (sjukdom e/ler Iiknande), b/jr den
personens box da uppsagd el/er hur hanterar styre/sen ett sâdant scenario? Styrelsen bar inte
/âmnat besked om detta.

Styreisen har savitt styrelsen kan erinra sig bemOtt fragan vid det informationsmöte Författaren till
motionen inte nãrvarade vid. Aven detta fOranieder en individuell bedamning och torde vara
baserad pa hur kort tid/iange vederborande har bidragit respektive orsaken och bakomliggande

omstandigheter till farandringen. Styrelsen anser att det är skillnad om den som ansOkte lämnade
missvisande information eller om vederbOrande gjort sitt bästa fOr att uppratthâlla sitt àtagande.

Behov av uppsagning är ytterst ett beslut fOr VC sam är ansvarig fOr medlemsstailet.

15 av 34



Bilaga 1 till Motion 2.

Process ändrad boxtilidelning;

Denna skrift syftar till aft klargara turordning och processen kring frga om forändringen av
tilldelning av boxplats. For Overskdlighetens skull är sammanstallningen uppdelad enligt fOljande;

- lnitiativ och anledning till beslutet
- Angâende beslut avseende fOrändrad rutin vid uthyrning av boxplats:
- Att tillampa urvalskriterier i stället fOr tid i boxkO
- Analys av andra fOreningars urval
- Kritik mot processen och särskilda frgestallningar:

lnitiativ och anledning till beslutet

lnitiativ till beslutet aft ändra systemet togs av verksamhetschef i augusti 2022.

Styrelsens funderingar och Overvaganden jämte slutligt beslut har grundat sig pa det faktum att

GFRK har lange kämpat for att skapa engägemang hos sina medlemmar.

Engagemang i syfte aft öka kvalitén pa verksamheten liksom mojliggora finansiering av projekt som
önskas I behövs genomfOras liksom fOr att I största mojliga man hantera de mom verksamheten
Okade kostnaderna. GFRK vill tillhandahâlla en ridskoleverksamhet med hog kvalitet till sa lag

kostnad som mojligt fOr den enskilde medlemmen.

Halla nere kostnaderna I en omvärld med kraftigt ökade priser har varit en fleràrig utmaning och ett

sthndigt arbete. Likas8 har det varit svart att f8 medlemmar att engagera sig I nagon större
omfattning.

GFRK behöver därfOr knyta engagerade medlemmar till sig som har fOrstaelse och formâga till att

bidra pa ett eller flera sätt.

GFRK:S behov varierar Over tid och utifran vilka behov GFRI< Identifierat. Av detta skäl kan GFRK inte
använda sig av statiska urvalskriterier utan urval kommer behöva gOras utifran den vid aktuell
tidpunkt râdande situationen.

FOrsta gângen den fOrändrade rutinen tillämpades har varit i en situation där styrelsen tagit beslut
att lâta tvà av ridskolans boxplatser overgà till privatboxar vilket skedde genom ett per
capsulambeslut per den sjunde februari 2023. Beslut togs enhällmgt.

Detta skedde utifrân aft verksamhetschefen ("VC") och styrelsen ansâg det vara mer
kostnadseffektivt aft lâta konvalescenshastar stallas upp externt och till en lagre kostnad samtidigt

som vi sag en mOjlighet att Oka intäkterna med stadig och âterkommande intäkt i form av boxhyra.

Det är viktigt att beakta att det är inte ekonomiskt mer fordelaktigt att hyra at boxplatsen privat I
stället fOr att stalla app frisk och I verksamheten använd ridskolehäst.

Verksamhetschef och styrelse har dock kunnat konstatera att det alltid finns ridskolehäst som är
konvalescent eller av annan orsak inte kan nyttjas I verksamheten.

Angâende beslut avseende fOrändrad rutin vid uthyrning av boxplats:
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GFRK har ändrat rutin vid fardelning av boxplats fran att sasom tidigare fördela utifran tid i boxkö till
nuvarande urval utifran hyresgästen förväntade bidrag till fareningen.

Den initiala diskussionen startade efter det att verksamhetschefen via mejl framfbrde önskem51 om
att ãndra rutinen kring tilldelning av boxplats till att i stället for att tillämpa kötid tillampa personliga
egenskaper och bidrag till foreningen.

Verksamhetschefens forslag fördes sedermera upp fOr styrelsebeslut per den 15 november 2022.
Vid mötet deltog 11 styrelsemedlemmar vilka samtliga rostade for fOrslaget.

Som framgSr ovan fattade styrelsen beslut i februari 2023 om att ISta en av de tillkommande
boxplatserna tillfalla NN. Vid detta tillfälle tillfr5gades inte samtliga i kOn och detta utifr5n att det

inte rOrde de ordinarie privatboxarna utan en nyskapad privatbox samt att erbjudandet var
ekonomiskt mycket fordelaktigt fOr fOreningen och givet den ekonomiska utvecklingen hade det inte

varit fOrsvarbart att tacka nej när mojlighet gays.

Styrelsen bedOmde där och d5 att erbjudandet och ansOkan skulle antas genom ett per

capsulambeslut som var enhalligt.

Andra tillfället det skedde var vid styrelsemöte den 17 maj 2023. Vid detta tillfälle hade samtliga i

boxkOn tillfrSgats men enbart tre ansOkningar inkom, varav en kom fr5n nuvarande OrdfOrande och
en kom fran Författaren till motionen.

I enlighet med rutinen valde verksamhetschefen Ut den som hon ans5g skulle väljas och därefter
turordning p5 de tv5 efterfOljande. Vid omrOstning närvarade ingen med intresse i frSgan. Av sju

rOstberattigade rOstade fyra fOr att tilldela nuvarande Ordförande boxen.

Att tiliämpa urvalskriterier i stallet fOr tid i boxkO

GFRK är p5 intet sätt fOrhindrade att fOrändra I rutinerna kring fOrdelning av boxplats.

Det finns ingenting som hindrar en ridskola och ideell verksamhet att tillämpa urvalskriterier. En del
har hävdat att beslutet och tillampningen skulle strid mot principer av olika slag, s5som att alla ska
behandlas lik, men nSgra sSdana principer gOr sig inte gallande i detta sammanhang.

Ett privatstall p5 en ridskola ärjämfOrbar med vilket privatstall som heist, dvs. den som driver stallet
har full frihet att anta den hyrestagare som vederbOrande finner bäst lampad.

Aven i p5 ridskolor som driver viss del av anlaggningen fOr privat uthyrning tillämpar ofta
ansOkningsfOrfarande och urval. Inte sällan saknartid i boxkOn relevans utan systemet med kO
tillämpas fOr att tillställa intressenterna en forfrSgan infOr det att verksamhet och I eller styrelse ska
välja Ut en ny hyrestagare.

Nedan fOljer en sammanställt fr5n ridskolor fr5n olika delar av landet som hur Ut boxplatser till
hästagare;

Texten har hämtats fr5n de olika ridskolornas hemsidor och vid en tidigare tidpunkt.

Styrelsën kan sSledes inte säkerställa att informationen har fOrändrats sedan dess. Informationen
var dock aktuell d5 den inhämtades.

Texten utgOr även ett urval av den text som är relevant och fetmarkering har gjorts av sSdan
information so, tangerar VC:s och styrelsens motivation och OnskemSl med den fOrändrade rutinen;
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GOTEBORGS
FALTRITTKLUBB

Skânsta Rvttarforening

Ansökan om stallplats kan endast göras när vi p hemsidan anslr att vi har en ledig boxplats.

Vi har inga resurser att hantera spontanansokningar,

De scm har staflplats färväntas att engagera sig extra i foreningen. När du ansöker cm stallpiats

kommer styrelsen sitt urval frn intresselistan att ta hänsyn till följande:

¯ lnnehavare av stailpiats ska vara medlem i Sknsta Ryttare.
¯ Tävlar innehavaren, ska tävlandet ske for Sknsta Ryttare.
¯ Sökande ska ange mom vilket eller vilka omrden man önskar ta sig att utföra

ideelit arbete for fOreningen och anlãggningen.
¯ Sökande ska inkomma med uppgifter om eventuell specialkompetens som kan

gagna fOreningen och anlaggningen.
¯ Sokande/stallplatsinnehavare ska tydligt verka fOr en god fareningsanda.
¯ SOkande ska inkomma med referenser frn andra stall och acceptera att de kommer

att kontaktas.
Nâgot kosystem tillämpas inte. Styrelsens motivering till beslut kommer inte att redovisas.

Rda Ridklubb

Spiltplatserna tillsätts av verksamhetsansvarig, och boxplatserna tillsätts efter beslut av styrelsen.

Lecliga stallplatser annonseras Ut p kiubbens hemsida. De som är intresserade fyller i en
intresseanmälan p vrt fardiga formular, som sedan används som underlag I urvalet. Innehavare av
spiltplats har ingen förtur till boxplatser, utan urvalet förs forutsattningslost vid vane enskilt
tillfãlle. Att ha en spiltplats innebär däremot en chans aft visa sitt intresse och engagemang for
klubben.

FOljande personliga egenskaper hos sokanden utgör viktiga urvalskriterier vid tillsattning av
stallpiats:

¯ Tidigare erfarenhet av hästar
¯ En sund syn p hasthllning
¯ Genuint intresse av hästar och människor
¯ Intresse for ridskolans verksamhet
¯ Vilja att engagera sig i klubben och bidra till verksamhetens utveckling

Hammarö Rvttarforening

De som har stailpiats fOrväntas aft engagera sig extra i foreningen.

När du ansöker om stallplats kommer styrelsen I sitt urval fran intresselistan att ta hansyn till
fOljande:

Innehavare av stallplats och övriga som hanterar/rider hasten ska vara medlem I HammarO
Rytta rforening.

Tavlar innehavaren eller ev medryttare, ska tävlandet ske for Hammarö Ryttarforening, om
inte särskilda skäl foreligger.
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¯ Sökande ska ange mom viiket eller vilka omr5den man önskar Sta sig att utföra ideeHt
arbete for foreningen och anläggningen samt i vilken omfattning.

¯ Sökande ska inkomma med uppgifter om eventuell specialkompetens sam kan gagna
foreningen och anlSggningen samt i vilken omfattning man är beredd att JSgga tid p5 detta
i foreningen.

¯ Sakande/staliplatsinnehavare ska tydiigt verka for en god fOreningsanda.
¯ SOkande ska inkomma med referenser fran andra stall och acceptera att de
¯ kommer att kontaktas.

NSgot kösystem tillSmpas inte, dvs. ingen hSnsyn tas till hur lang tid som förfiutit sedan
sökande inkommit med sin ansökan. Styreisens motivering till besiut kommer inte aft

redovisas. Sam hyresgast innebSr det att du är med och pSverkar förhSllandena p5
anläggningen. Alit vi utför tilisammans pSverkar hyreskostnaderna.

Botkyrka Ridsallskap

DS foreningen lagger stor vikt p5 ideeHt engagemang $5 ska varje privatuppstaiining gora minst 40

timmar ideellt/Sr mom foreningen. Dessa kan ske genom t.ex. anläggningsarbete och som
funktionär p5 vSra tävlingar. Se Policy 4O6'Pdf, 21.2 kB, Oppnas i nytt fönster.. Utöver dessa timmar
har man 4-5 stailtjänster/Sr. Vad detta innebSr kan man iSsa mer under StalltiSnsrutiner.
Policy 401:

Allmänt

BRS har ett antal privathastboxar fOr uthyrning till medlemmar i Ridsallskapet. Privathästboxar
tillhandahSlies av BRS for aft p5 s5 sStt knyta engagerade vuxna till anlaggningen och till det
ideella arbetet mom ridsSllskapet. lnackorderingsavtalet reglerar förh511andet mellan BRS som
hyresvärd och person med uppstallad hSst som hyresgäst och ärjuridiskt bindande. Det är mycket
viktigt att av styrelsen godkant gällande avtal ailtid finns meilan BRS och respektive hyresgast.

LSmplig hyresgäst

For aft komma ifrSga for en box ska den sökande göra troiigt aft hon/han ar elier kommer att bli
en tillgSng I BRS verksamhet.

Fullstandiga urvalskriterier framgSr av policy P407 Urvaiskriterier fOr inackorderingsgSster.

1.Vid intresse att erh511a en box anmäles detta skriftligt till stalichefen eller verksamhetsledaren p5

BRS. I anmSlan ska sSdant anges sam kan vara till fördel for den sökande nSr det gSller aft kunna
bidra till verksamheten mom BRS. Referenser lämnas om mojiigt.

2.Stalichefen for en lista med aila intresserade och den korrespondens sam förevarit.
3.Verksamhetschefen och Stalichefen föreslSr lämplig hyresgast for BRS styreise vilken fattar
beslut.
4.Stalichef ansvarar fOr den dagliga dialogen med kontraktsinnehavarna.
5.En gSng per termin bOr ett s.k. PrivathastagarmOte genomfOras under ledning av
Sta llchef/Verksamhetsledare. Representant(er) frS n styrelsen deltar I mOtet.
6.PS privathästagarmOte avhandlas aktuella frSgor som rOr uppstallningen, utfodring, utsläpp,

skOtsel i och omkring privathaststailar, säkerhet, helgtjansten etc.
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7.Tvister rörande kontraktsfr5gor hanteras i den ordning som overenskommits i kontraktet. 8.Ovriga

frägor som rör privathãstuppstaliningen hanteras I forsta hand av

Stallchef/Verksamhetsledare och om en godtagbar losning ej kan ns där s kan frâgan remitteras till
styrelsen for avgarande.

Po!ice 407
Urvalskriterier for inackorderingsgäster

Dessa urvaiskriterier galler sväI förstahands- som andrahandsinackorderingsgaster. Grundlaggande

krav for antagande som inackorderingsgast är att sOkande biir medlem och att denne delar BRS
fOreningsidé, värderingar och I Ovrigt är lojal mot foreningen.

Vid bedomningen av en sökande ska även föijande urvaiskriterier användas:
- Profil; Har personen/dess närstâende kompetenser som foreningen saknar/är i behov av?
- Förväntade framtida insatser; Hur mycket beräknas medlemmen och dess närstâende

komma att bidra med?
- Gynna bredden; Hoppning, dressyr, fälttävlan eller annan gren som foreningen verkar

mom?

Dessutom kan följande urvalskriterier beaktas:
Referenser.
Tid i kö.
Historisk aktivitetsnivâ mom föreningen. Utöver ovan angivna urvalskriterier ska styrelsen
vid vane tiilfälle värdera övriga förhâllanden och uppgifter som kan vara av vikt for BRS
sam heihet.

lntresselista for boxpiatser

For privata boxplatser tillampar kiubben en intresselista for aft ha uppdaterad information om
eftenfrâgan.

Listan finns p klubbens kontor och är tillgangiig fOr alla medlemmar som viii se den. En avgift tas Ut

som f n är 100 kronor per r. Inbetalningarna blir ett kvitto pa att de som star med pa listan
verkligen är fortsatt intresserade av en boxplats.

Pengarna bidrar till klubbens kostnader fOr att halla listan uppdaterad och skOta information till de
som ãr intresserade av boxplats.

Fordelning av lediga boxplatser

Intresselistan är upprattad i den ordning medlemmar har anmäit intresse for boxplats. Ny

intresseanmälan laggs till sist pa listan. Listan tillampas dock inte som en strikt kölista.

Med tanke pa att alla typer av insatser, framför alit ideelit arbete, fran vara medlemmar är
nOdvändiga for att dniva kiubbens verksamhet, prioriterar styrelsen hastãgare som visat ett starkt
engagemang genom arbetsinsatser och som kan fOrvãntas fortsätta hjalpa till i var ideella
verksamhet.
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Den som erbjuds boxplats fr först redogöra for hur han/hon kan bidra till verksamheten. Med
detta vill styrelsen fortydliga aft medlem som inte ãr beredd aft varaktigt bidra till klubbens
verksamhet inte heller kommer aft erbjudas plats I stallet.

Utover ovan nãmnda kiubbar finns givetvis flera andra, däribland Lngeberga samt Partifle.

Analys av andra fareningars urval

Vissa kiubbar tillampar lista / koplats mot betalning. Listan är dock sällan relevant for urvalet titan

det ãr hyrestagarens personliga egenskaper Iiksom vad sökande kan bidra med som framstr som
viktigast.

Kiubbarna är mycket tydliga med att engagemang av ngot slag är en forutsättning for att f hyra
boxplats. Inte sällan stalls krav p ett faktiskt antal arbetstimmar.

Ovriga kriterier är mecllemskap, att tävla for klubben, referenser om sdana finns.

Därtill förutsätts sökande förhlla sig till regler och policys.

Det tycks som att respektive klubbs VC fOreslr kandidat men aft styrelse beslutar.

Vidare klargOr tminstone en av granskade kubbar att styrelsens motivering inte kommer att

publiceras (Hammarö Ryttarforening).

Med detta sagt medfOr inte GFRK:s fOrändrade rutin kring tiildelning av box en avvikelse fran vad
som är brukligt pa andra ridskolor.

lnte nagon av granskade klubbar bar i sina rutiner information om vad som bander om personen i
fraga inte infriar sitt erbjudande. Boxplatsavtal är dock uppsagningsbara.

Kritk mot processen och särskilda fragestallningar:

Vissa medlemmar bar ifragasatt processen och framfOrt följande argument:

1. Att tilldela utifrân en subjektiv bedomning i stãllet fOr tid I boxkö

2. Att styrelsen valt aft inte vara transparanta pa vilka grunder viss person valts

3. Att styrelsen valt Ordförande som en av hyrestagarna

Styrelsens svar pa kritiken;

1. Det star GFRI( fritt att ändra processen.
Det finns inga binder fOr aft tillampa urval. GFRK:s process synes ligga I linje med andra
ridskolefOreningars urvalsprocesser sàväl lokalt som i Ovriga delar av landet.

Enbart kOtid är fOrvisso ett objektivt kriterium men det är varken oetiskt eller ovanligt att tilidelning

sker utifran en subjektiv bedOmning,

Urval sker i tvà steg fOr att säkerställa att vi motverkar "svâgerpoIitik'. Ett första urval gOrs av VC
men beslutet tas av styrelse.
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Styrelsen är demokratiskt vald och det f5r antas att styrelsemedlemmarna förmSr ta kloka beslut for
he/a fOreningens bsta.

Hela foreningen best5r av vasentligt m5nga fler an de medlemmar som har Onskem5l om att hyra en
boxplats.

2. Orsaken till att styrelsen inte offentliggOr ansOkningar eller p5 vilken grund viss ansOkan
valts Ut.

Informationen ar av privat karaktär. Det yore integritetskrankande att ange specifikt vad var och en
kan tänkas erbjuda. Aterigen far Ovriga medlemmar fOrlita sig p5 att styrelsen f0rm5r ta kioka beslut
genom omrOstning och beslut.

3. Anledningen till att OrdfOrande kunnat ingSr i kretsen av personer som kan sOka en boxplats
Det yore rent av anmarkningsvart om en person i styrelsen inte skulle ges samma mOjlighet som
Ovriga medlemmar och detta oaktat vilken position vederborande har i styrelsen.

Vidare skulle ett fOrfarande av att exkludera styrelsemedlem medfOra risk att engagerad person

avst5r frSn styrelsearbete vilket knappast gynnar foreningen Over tid.

OrdfOrandes ansOkan har behandlats p5 samma sStt som Ovriga sOkande. Varken OrdfOrande eller
annan med intresse i beslutet har rOstat. Styrelsen rOstade utifrSn vad som framkom i respektive

ansökan och har ansett OrdfOrande som den mest lämpade hyrestagaren.
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Bilaga 2 till motion 1.

Forfattarens granskning av Ordförande

Kort kronologisk bakgrund

lnitiativ till beslutet att ändra systemet togs av verksamhetschef ("VC") i augusti 2022. OrdfOrande
ãgde vid tillfället inte ngon häst.

Frgan fördes upp for styrelsebeslut per den 15 november 2022 där samtliga narvarande rästade for
forslaget. Under mOtet närvarade 11 av 13 styrelsemedlemmar.

Den 19 december 2022 informerades samtliga i boxkOn via ett mejlutskick om att rutineri fOr
tilldelning av boxplats hade fOrändrats. Ett tag darefter uppdaterades informationen p hemsidan.

Den 7 februari 2023 fattade styrelsen ett enhälligt beslut om att lâta tv av ridskolans boxplatser

overg8 till privatboxar. Beslutet grundade sig i att det är billigare att uppstalla konvalescenshästar
hos annan stallagare till en billigare kostnad.

Den ena av dessa tvâ boxar erbjOds NN. När detta blev kant ifrgasattes styrelsen om varfOr irite alla
I boxkOn blev tillfrâgade. Beslutet har fOrklarats och motiverats vid styrelsens informationsmOte.

Den andra boxen annonserades Ut och sâvãl OrdfOrande som Forfattaren till motionen sOkte boxen.
Den 17 maj 2023 röstade styrelsen fOr att skulle f en boxplats I konkurrens med bland annat

FOrfattaren. Ingen styrelsemedlem med intresse i deltog i omrOstningen. Horvid syftas OrdfOrande,
kassOren tillika sambo med den som samager OrdfOrandes häst med henne eller styrelsemedlem

som I ett senare tillfälle slde en ponny till Ordförande.

FOrfattarens agerande under âr 2023:

27 maj mejlade FOrfattaren styrelsemedlem tillika ponnyägare och frâgade om information om
OrdfOrandes dotter. Av mejlet framgick foljande;

"Jag och nâgra tillfarbereder en ev motion och jag har en frâga. Svaret kan komma att vara
tillgOngligt till a/la som hjalper mig med mm motion och efter jag har skickat den till styre/sen kan
vara ti/lgOnglig till a/la medlemmar!"

FOrfattarens mejl besvarades med aft svaret inte är relevant fOr och det framhOlls att vederbOrande
styrelsemedlem har inte varit jävig I ngon styrelsefrga.

Det vart även nOdvandigt att klargOra det olampliga att till samtliga medlemmar skicka ut

information om huruvida ett visst barn red en viss ponny eller ej. Författaren synes ha fOrstàtt
pâpekandet.

29 mai 2023 mejlade FOrfattaren till styrelsen med ett flertal frgor med fOljande motivering;

"Jag skriver en ev motion som hand/ar om ev intressekonflikter".

FOrfattaren hade ett flertal fràgor varav flera berOrde OrdfOrande direkt;

- Vilket âr kopte Ordforande tillsammans med en nuvarande styrelseledamot Lincoln? Lincoln
är OrdfOrandes häst som tidigare har ägts av GFRK.
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- Var det p6 nâgot sätt allmänt kant ott Lincoln var till so/u?

- P6 mötet med med/emsstollet i april2023 kommunicerade Ordforanden tydligt ott styrelsen
beslutat att utöko med/emsstallet med tvO boxar. Under samma mote har Ordforanden
angett namnet p6 famil]en som fick den forsta boxen och har informerat att valet baserades
pâforenings ekonomisko behov oth den sponsringfamiljen erbjuder GFRK.

Ett pâstende som är direkt felaktigt. Ordförande nämnde inte vid namn vem som hade fâtt
boxplatsen. Detta hade vederborande själv nämnt till annan medlem som i sin tur tog upp det p

mOtet.

Under det a//manna mötet med medlemmarna p6 GFRK vi hade i ma] har inte Ordforanden
kommunicerat att det var hon sja/v som harfâtt den andra boxen och vad valet baserades
p6. Varfor kommuniceradesfami/jens namn och vad de bidrog med medan inget a/Is
kommunicerots angôende den andre boxen som Ordforanden sf0/v fâtt?

Aterigen, Ordforande nämnde inga namna och hade inte helter for avsikt att gOra s. Ordforande har
inte heller kommunicerat vad vederbörande skulle bidra med utan har enbart motiverat styrelsens
beslut med aft erbjudanclet var av sdan karaktär att det hade varit oklokt aft tacka nej till det. Att
sedan enskilda medlemmar gissar vad detta innebär or en annan sak.

- Vilken redovisningsbyrã skoterforeningens ekonomin? FOreningens regler vid vol ov fly

leverantOr sager ott minst tre offerter skall tos in. Ar detta gjort? Ar det samma
redovisningsbyrâ sam foretaget, där Ordforanden Or VD, anlitar?

Författaren satt själv I styrelsen vid tidpunkten for valet av ny redovisningsbyrà och hade d inga
synpunkter p förfarandet. Situationen var akut, dvarande revisor insjuknade plOtsligt och allvartigt.
Ordforande, som driver ett flertal bolag, nyttjade sina egna kontakter och tillfrgade den
redovisningsbyr hon sjalv använder och litar pa. Ordförande var mycket tydlig till ovriga
styrelsemedlemmar att detta var hennes kontakt. D5 tiden var knapp hanns det inte med att

inhämta hera offerter.
I sammanhanget ska vidare framhallas att fördelen med att anlita nãmnda redovisningsbyra var att

Ordförande och revisor hade ett vletablerat arbetssätt varfor det vart lättare far revisorn att snabbt
sätta sin in i uppdraget.
Arvodet ligger I paritet med vad annan redovisningsbyrà debiterar och kommunikationen mellan
fOreningen och redovisningsbyràn fungerar vat.

Författaren fick sedermera en inbjudan till det informationsmöte styrelsen hall per den 12 juni 2023.

FOrfattaren besvarade inbjudan med fraga om ett klargOrande huruvida OrdfOrande fâtt hyra boxen
motsvarande tid fOr tillfalligt bygglov fOr sjukboxarna (dvs. de pa utsidan). Mojligtvis hade
FOrfattaren missuppfattat informationen om att sjuka höstar skickas ivag till annat stall?

Vid styrelsemOtet den 20 september 2023 vart det aktuellt att rösta fOr ytterligare box utifràn
utannonserad box.

Av styrelseprotokollet framgar:

Caroline Krantz Iämnar rummet.

I torsdags kom beskedet att vi her en ledig box.
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Forfrâgan skickades utfredag morgan den 15 oktober med krav om svar senast mándag den 18
oktober.

En ansökan har kommit in fran familjen Krantz.

Verksamhetschefen har varit I kontakt med de som visat intresse vidforegâende ansokningstillfalle
men de har tackat nej.

Verksamhetschefen fares/ar att ti/Ide/a boxen tll/familjen Krantz. Styre/sen rOstar och tar ett

enhetligt bes/ut. Styrelsen beslutar att anta verksamhetensfors/ag att ti/Ide/a boxen ti/Ifami/jen

Krontz

Caroline Krantz var enda sökande. Det fanns ingen annan som ansOkte.

Givet att Författaren till motion nummer tre omnämner att det i den andra boxen str en ponny som
Ordforande kopt/hyr av annan styrelsemedlem s ska det klargoras att vid tidpunkten for styrelsens
beslut hade Ordförande inte kopt n5gon ponny. Ponnyn vart inte till salu förrän vid senare tillfälle d
styrelsemedlemmen beslutat att sälja ponnyn.

Likväl och oaktat tidpunkten fOr OrdfOrandes kbp av ponny s var Ordforande enda sOkande d
styrelsen fattade sitt beslut om att hyra Ut en andra box till Ordförande.

Ytterligare en boxplats utannonserades med sista ansokningsdag 20 oktober 2023.

FOrfattaren ansökte. Styrelsen tog dock vid pâfoljande styrelsemOte beslut om att bordlagga frgan

till efterfOljande styrelsemöte.

Vid efterföljande styrelsemOte, vilket hölls den 22 november 202 beslutade styrelsen att boxen
skulle terg till foreningen fOr dess egna behov vilket sedermera meddelades FOrfattaren till
motionen.

Den 30 november 2023 mejlade FOrfattaren styrelsen och anfOrde följande:

Jag forstâr att det Or mycket bättre for verksamheten att utöka antal ridskolehâstar. DOnOr b/ev jag

mycketfarvOnad nOr Ordfarande Caroline Ondrade p6 kosystemet och lyckadesfO tvâ boxar far sig

sf0/v. se bilaga 3.

Utifràn Forfattarens sätt att uttrycka sig stir det kiart att FOrfattaren anser att Ordförande har
ändrat kOsystemet och därtill lyckats tiliskansa sig tvà boxplatser for egen del.

Aterigen ska framhllas att initiativet kom fran VC och vid en tidpunkt da OrdfOrande inte ens var
hastagare.

I tiden härefter har FOrfattaren vidtagit följande aktiviteter:

17 januari 2024 mejlade Forfattaren VC se och anforde bland annat;

Jag forbereder en motion angOende de tvO boxar som styrelsen utökade privatsta//et med, och sam
sedan hyrdes Ut till Ordfaranden sf0/v.

Med tanke p6 att OrdfOranden och nuvarande kassörs sambo/fru Oger en hOst gemensamt, och ott

nuvarande redovisningsbyrO och revisor är samma byrO som skoter Ordförandens privata bo/ag, sO
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önskar jag ett svar direktfrân dig. Ar tacksam om du kan svara pa minafrâgor, sâ jag kan ha
frOgorna och dma svar sam bilaga till mm motion.

Bland annat efterfràgades;

- Enhigt protokolletfrân styrelsemötet i september 2023 har HighMind (Ordforandens bolag,)
sponsratforeningen med 6.000kr. Ar detta alit bidrag som kommitfrân HighMind under
2023?

19 lanuari 2024 mejlade Författaren styrelsen med begaran om att f ta del av HighMinds
sponsoravtal for att bifoga sin motion. HighMind är OrdfOrandes bolag. Nâgra andra sponsoravtal
har inte efterfrgats.

Den 19 januari 2024 har Författaren även riktat en frga till verksamheten med begaran om
information om inbetald àrsavgift fOr att st5 i kö till box. Fr5gan avsâg enbart Ordförande och inte
ngon av Ovriga boxplatsinnehavare och / eller sOkande.

Sammanfattande analys;

FOrfattarens uppfattning är tydlig, hon anser att OrdfOrande ensam ligger bakom beslut kring
boxsystemet och att hon dartill lyckats tiliskansa sig tv5 egna boxar. Dock ska pâminnas om att;

1. Ordförande var inte initiativtagare till ändrat system, det var VC och detta innan Ordförande
ens agde nâgon häst.

2. Ordförande ändrade inte systemet ensam, det gjorde styrelsen

3. Ordförande forslogs och valdes av styrelsen, box 1. Det skedde efter ett urval där VC enligt
gallande rutin forslog Ordförande vilket styrelsen rostade fOr. Ingen med intresse i frâgan
närvarade under omrOstningen.

4. Det var enbart en sokande vid nästa tillfälle boxplats utannonserades. Ordforande sOkte och
valdes av styrelsen. FOrfattaren till motionen sOkte inte ngon box vid detta tillfälle.

5. I samband med att FOrfattaren ansOkte om box i oktober fattade styrelsen beslut om att I5ta
boxen Overg p verksamheten dâ styrelsen sg ett behov.

Forfattaren har Over tid eftersOkt information av olika slag sam rOr OrdfOrande. Det fr5gas om
hennes hastkop, hennes uppstallningsavtal, hennes bolags sponsoravtal, val av revisor och koppling
till OrdfOrande mm. FOrfattaren har även begart fran annan styrelsemedlem information om
OrdfOrandes dotter med uppgift om att styrelsemedlemmens svar skulle kunna komma att tillställas
fareningens medlemmar d FOrfattaren fOrberedde en motion.

FOrfattaren har aldrig tidigare ställt likvärdiga frâgor om andra medryttare, andra
boxplatsinnehavare, andra sponsorers avtal.
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Bilaga 5.

Motion 3

Att de tvá boxar som styrelsen har utökat medlemsstallet med àtergr till ridskolan, och
att den nya styrelsen noggrant undersöker om dessa tv5 boxar skall användas I

ridskoleverksamheten eller om de skall hyras Ut.

Bakgrunden:

I slutet av 2022 ändrade styrelsen kOregeln for boxplats i medlemsstallet fr5n "först i kön"
till "den som bidrar mest". Kort därefter utökas medlemsstallet med tv boxar och
nuvarande ordfOrande fr hyra dessa boxar. I den färsta boxen str en häst som
ordfOranden äger tillsammans med nuvarande kassOrs fru/sambo. I den andra boxen str en
ponny som ordfOranden kOpt/hyr av en nuvarande ledamot i styrelsen.

Ordföranden samt verksamhetschefen har informerat aft utokning av medlemstalet inte
kommer att pâverka antal hãstar I ridskolan. Se verksamhetschefens svar den 17/1-2024

S nej antalet ridskolehästar har inte miriskat utan snarare ökat dà vi anvànder
oss mer av uteboxarna ocksâ.

Enligt svar jag har fâtt fran Lãnsstyrelsen "Oavsett hur mnga platser man har far man inte
överskrida antalet hästar i verksamhetstillstandet som utfärdas av Länsstyrelsen. Dvs även om
det far plats 72 hästar men tilistandet bara gäller for 70 far inte fler an 70 hästar vistas samtidigt
pa anläggningen".

En noggrann analys Over intäkterna for medlemsstallet gjordes av styrelsen enligt protokoll fran
november 2023, EFTER utokningen av medlemsstallet och uthyrning av dessa tv5 boxar, samt efter
att jag och andra medlemmar ställt mânga frâgor till styrelsen.

Nov 2023 protokoll:

"Jntäkterna fOr medlemsstallet ar undersokta noggrant och medlemsstallet bar sig sjãlv och
vi ser en Okning efter att vi utOkat med tva boxar samt hOjningen av 20% som gjordes förra
aret."

Pa frâgan om vi har tillstand till aft ha 72st hästar i var anlaggning och om jag far en kopia
av analysen som gjordes i november 2023, for aft ha som underlag i mm motion, svarade
styrelsen utan att ange nâgon vidare förklarning aft:
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Under medlemsmötet vi hade i Maj 2023 har Ordföranden samt en nuvarande ledamot försvarat
styrelsens beslut all ändra kösystemet oth all utöka medlemsstallet med tvâ boxar, genom all
hänvisa till förenings ekonomiska behov. Notera all foreningen visat mycket bra ekonomiskt
resultat tre âr i rad, speciellt imponerande dà vi är en ideell förening.

Under mötet i april med medlemsstallet och det allmänna mötet vi hade i maj, har ocksâ
styrelsen pâpekat all föreningen är i behov av sponsorintiikter. Pa frâgan som jag ställde under
medlemsmötet i maj 2023 om hur mycket sponsring det handlar om, sâ svarade kassören all
"Della är inte bokfört ännu"! Som ekonom sa tolkade jag svaret all "jag berättar inget" for det är
skillnad mellan "inte bokfOrt" och "inte vet hur mycket betalt/skall betalas"!

Enligt verksamhetschefen sã betalar High Mind (OrdfOrandes eget bolag) 6.ooo kr per ar sedan
2021! Vad som ingar i sponsoravtaiet och om det finns ett styreisebeslut fOr det raballerat pris
som Ordförande har fall, viii inte styrelsen kommentera. (Priset pa motsvarande sponsorspaket
ligger pa 58.000kr enligt informationen pa GFRK:s hemsida)

Under 2019 har dãvarande styrelse investerat i ombyggnation av boxar, vilket
medförde aft antalet boxar i det privata stallet halverades fran 32 till 16 boxar.
Trots minskade intäkter fran medlemsstallet har föreningen lyckats vända pa eli
negativt
resultat (2019: -1 134tkr) till ett positivt resultat under de senaste tre Aren
(2020:529tkr, 2021:367tkr, 2022:482tkr).

Utokningen av medlemsstaliet med tva boxar har förutom ökade kostnader, som troligen bokförs
som sjukkostnader, dessutom medfört all fOrenings likviditet pàverkats av missgynnande
betalningsvillkor. Jag kan tyvärr inte ge mer detaljerad information om della här, men jag har
varit i kontakt med nuvarande revisor och fOrklarat i detalj vilka kostnader/avtal som misstänks
vara kopplade till utokningen av medlemstalet med tvâ boxar samt hur jag anser all
betalningsvillkoren är orimliga och pâverkar föreningens likviditet negativt.

All ändra koregeln for boxplats till "den scm bidrar mest" fOr att kort därefter utOka
medlemsstallet med tvà boxar, som sedan uthyrs till nuvarande ordfOranden. I den fOrsta
boxen stir en häst scm ordfOranden agertillsammans med en nuvarande kassörens
fru/sambo. I den andra boxen star en ponny scm ordföranden kopt/hyrt av en nuvarande
ledamot, samt resultatet fr5n tidigare ar, scm visar ett vãldigt bra resultat trots halvering av
medlemsstallet med 16 boxar, väcker tvivel om beslutet att utOka medelmsstallet med tvà
boxar verkligen bygger pa en tanke kring vad som är fOreningens bästa eller cm nàgot
personligt intresse kan ha paverkat beslutet.
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Dãrför föreslàr jag aft dessa tv boxar som Ordförande hyr gàr tillbaka till ridskolan och
att den nya styrelsen noggrant undersöker hur dessa tvâ boxar kan anvãndas p bästa
möjliga sätt.

Styrelsens uppfattning;

Styrelsenforeslâr ott motionen ska avslâs;

- iforsta hand pa den grund ott motionen redan är besvarad enär tvá boxar, motsvarande den
mOngd medlemsstallet utökades med, redan används av verksomheten

- I andra hand pa den grund att ansvar och beslut rörande medlemstallet jigger under
verksamhet och verksamhetschef ("VC").

Kommentarer i övrigt till motionen;

Författarens skrivelse är ngot svrtoIkad. Likväl önskar styrelsen försöka bemöta de pâstenden
Färfattaren framför.

GFRK har efter ombyggnad tillhandahlIit 16 boxar for privatuthyrning fram till dess att beslut togs

om att ytterligare tv boxar skulle tjäna for detta syfte. For förstelse kring process, overvaganden,

beslut och relaterade händelser ber styrelsen att fâ hänvisa till styrelsens svar pa motion 1-2 Iämte
bilagor.

Efter styrelsen beslut har det funnits 18 boxar att tillgà fOr privatuthyrning. Styrelsen tog sedermera
beslut om att en av dessa boxar ska aterga till verksamheten och anvãnds I dagsläget av
verksamheten. Aven den andra boxen anvands av verksamheten.

Verksamheten, genom VC, har alitid rätt att besluta I frâgor som rOr uthyrning liksom uppsägning av
boxplats. Härvid har VC ett ansvar att säkerstalla att verksamhetens behov gar först.

Givet vad som har anförs saknas behov att anta motionen. Dels pa den grund att ansvar och beslut
ang5ende medlemsstallet ävilar VC, dels pa den grund aft aktuella boxar redan används av
verksamheten.

GFRK tillstànd att hàlla 68 hästar pa anlaggningen. Utrymmesmässigt kan GFRK, med karantänstallet
uppsatta 72 hästar. GFRK har med f undantag haft fler hästar an tillstandet medgett.

Senast antalet hästar Overskreds pa verksamheten skedde i samband med EHV-1 utbrottet d5
verksamheten inte kunde tillata att nagon av verksamhetens hãstar lämnade anlggningen.

Andra tillfãllen har varit när verksamheten kOpt in ny häst/hästar vilka har statt uppstallade I
karantãnsstallet innan de kunnat flyttas in i permanentstallet.

Det ska nämnas att verksamheten har lämnat in en ny ansokan med begäran om aft f utOka antalet
hästar pa anlaggningen.

Författaren till motionen pastar att en ekonomisk arialys har gjort "EFTER utokn!ngen av
medlemsstallet och uthyrning av dessa tvâ boxar, samt efter ott jag och andra medlemmar ställt
mOngafrâgor till styrelsen'
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P8st8endet är felaktigt. Den ekonomiska analysen gjordes innan det beslut som styrelsen tog den 7

februari 2023 om att lâta tvâ av verksamhetens boxar övergà till privatboxar.

Den ekonomiska analysen baseras p8 att verksamheten erháller en intäkt I samband med uthyrning

som äverstiger kostnaden for att upp18ta boxen ridskolehãst som p8 grund av sjukdom / skada inte
kan g8 I verksamheten.

I detta sammanhang ska nämnas att den veterinär som regelbundet hanterar verksamhetens sjuka

hästar har p8pekat behovet av att iâta sjuka / skadade hästar f8 lämna anlãggningen och stallas upp i

annan och for den sjuka/skadade hasten en mer lamplig miljO.

Att flytta och stalla upp den sjuka hasten externt innebär att det p8 anläggningen skulle stâ en torn

box vilken i sin tur I stället skulle generera en intäkt vid uthyrning till privathast.

GFRK, som har ett stort antal hästar, har i stort sett ailtid n8gon eller n8gra sjuka/skadade hästar. Att
hyra Ut ytterligare tv8 boxar bar sâledes varit välmotiverat.

Forfattaren till motionen tycks ifr8gasätta att styrelsen valt att inte besvara hennes fr8gor och ej

heller lämna ut kopia av den ekonomiska analys som gjordes i november2023.

Att styrelsen valde att inte besvara aktuellt mejl liksom att avstâ fran att lämna Ut underlag har flera
orsaker.

Till att börja med innebàr fOrfattarens Upprepade frâgor och krav p8 information och underlag ett

tidskrävande merarbete for styrelsens medlemmar. Styrelsen kan inte heller tillställa enbart en
medlem viss information Utan samma information behOver tillstãllas foreningens samtliga

medlemmar.

Det ska även framhàllas att styrelsen inte bar nâgon ailman informationsskyldighet men har vait att

kommunicera s8dan information som styrelsen anser att medlemmarna har behov av. Information
bar lãmnats genom protokoll, m8nadsbrev och medlemsmoten.

Författaren gOr en egen tolkning av vad kassoren ska ha yttrat I frâga om sponsorintäkter. Om

kassären bar yttrat sig p8 det sätt som Författaren pâstâr kan det bero p8 att kassOren inte bade
faktisk vetskap om viss sponsorintakt vid det aktuella tillfället. Aven om kassOren halt kännedom är

det ändock inte givet att enskild medlem ska ha rätt att f8 reda p8 vad viss sponsor sponsrar med.
Inte sällan innehàller sponsoravtal sekretessklausuler av det skäl att sponsorer inte offentliggOra

omfattningen av sponsringen. Om styrelsen skulle offentliggOra sâdana uppgifterföreligger risk att

foreningen fOrlorar sponsorer.

Aven I denna motion ifr8gasatter FOrfattaren förehavanden hos OrdfOrande. Hãrvid ifr8gasatter

Färfattaren aft Ordförandes faretag, HighMind skulle ha f8tt ett "rabatterat pris" for sift
sponsorpaket.

Det ska dock klargOras aft det avtal som ing8tts mellan HighMind och verksamheten ar av samma
slag som andra sponsorer ingâtt. N8got "rabatterat pris" bar inte getts.

FOrfattaren, som enbart efterfr8gat information avseende OrdfOrandes bolag, bar fr8gat om detta
avtal men styrelsen anser att FOrfattaren lika lite som Ovriga medlemmar, bar raft till informationen.
Orsaken härtill ar att styreisen inte vill etablera en praxis som innebär att vem som heist av
fOreningens medlemmar kan kräva Ut avtal och / eHer information som rOr avtal mellan sponsor,
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leverantOr mm och foreningen. Detta är vad som skulie ske vid det fall Forfattarens frâgor
besvarades.

Det ligger nära till hands att sponsorer och leverantörer vill hâlla sina avtal skyddade fran insyn.

Styrelsen anser vidare att foreningens medlemmar far fOrlita sig pa att VC och styreise arbetar
enkom for foreningens bästa..

När det kommer till det ekonomiska incitamentet att ändra rutinerna kring tilldelning av boxplats

synes FOrfattaren till motionen ifragasatta att foreningen skuile ha ett ekonomiskt behov.
Författaren framhaller att foreningen gjort positiva resultat senaste âren och detta trots uppsägning

om ett stort antal hästar i mediemsstallet i samband med den ombyggnation som skedde 2019.

FOreningens resultat är givetvis glädjande men har pa intet sätt varit givet. Att fOreningen lyckats
gOra positiva resultat har I mangt och mycket baserats pa att kommunen, ofta i ett tidsmässigt sent

skede, tillerkänt fOreningen större bidrag vilket paverkat det ekonomiska resuitatet.

Bidrag är nagot som foreningen pa intet sätt kan räkna med och inte helier ta for givet. Verksamhet
och styreise behOver saledes ailtid och kontinuerligt arbeta med strategiska beslut i syfte att Oka
intäkter samt verka fOr en verksamhet som sammantaget hailer hog kvalitet. Det betyder att

engagerade medlemmar som kan bidra till verksamheten är en fOrutsattning fOr foreningens

välmâende.

Dãrutöver har styrelsen under senare 5r arbetat aktivt att trygga intäkterna. Bland annat genom att

arbeta mer aktivt med att säkerstäila en hog belaggning, folja upp obetalda fakturor Iiksom att se
Over leverantärskostnader.

Vad Författaren menar med nedanstaende framstar som oklart;

"Utokningen av medlemsstallet med tvà boxar hatforutom ökade kostnader, som troligen bokfOrs
som sjukkostnader, dessutom medfort attforenings Iikviditet pâverkats av missgynnande
betalningsvillkor. Jag kan tyvärr inte ge met detaijerad information om detta hat, men jag har var/ti
kontakt med nuvarande revisor och farklarat i detail vilka kostnader/avtal som misstänks vara
kopplade till utokningen av medlemstallet med tvô boxar samt hur jag anser att betalningsvillkoren

âr orimliga och pâverkarforeningens likviditet negativt"

En sjuk/skadad häst bidrar inte med intäkter men kostar d den alltjämt behover tillsyn och
omvardnad av personal. Den sammantagna kostnaden är lägre an av det kostar att stalla upp hasten
externt. lntäkten GFRK erhalier vid uthyrning av box Overstiger kostnaden for extern uppstalining.

Därav uppstar ett ekonomiskt överskott som kommer fOreningen till nytta.

Vad som avses med missgynnancle betalningsvillkor är alit fOr okiart och inte mbjligt att besvara.
savitt styrelsen vet foreligger dock inte nagra missgynnande betalningsvillkor.

Slutligen, mediemsstallet bestar i dagsläget av 16 boxar. Verksamheten nyttjar aterigen de tva boxar
motsvarande vad mediemsstallet utOkades med.

Att saga upp boxplatsinnehavare är saledes inte aktuellt. An mindre är det aktuellt att saga upp
OrdfOrandes boxar d OrdfOrande ansOkt och valts I enlighet med nu rédande rutin fOr tilldeining av
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boxplats. Författarens begäran speglar hennes uppfattning om att Ordfärancle ãndrat
tilldelningssystemet for egen vinnings skull och därefter tifiskansat sig tvà boxar.
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Bilaga 6.

Motion 4

Att Styrelsen skapar en plan for hur styrelsen tillsammans med verksamhetschefen kan fOrbättra
fOreningens arbetsmiljO och p8 s8 sãtt bidra till en bättre arbetsplats där alla känner sig trygga,

välkomna och uppskattade. Det skulle Oka Gfrks chanser att beh811a produktiv och glad personal ocb
samtidigt gOra Gfrk till en attraktiv arbetsplats fOr nya kollegor.

Styrelsens uppfattning;

Styrelsen anser att motionen är besvarad dâ nuvarande styrelse och VC samverkar I strategiska och
operativafrâgor kopplade till arbetsmiljO.

Kommentarer I Ovrigt till motionen;

Skrivelsen tolkas som att det fOrslag som 8rsmötet ska ta ställning till är huruvida styrelsen ska skapa

en plan fOr hur styrelsen tillsammans med verksamhetschefen kan fOrbãttra fOreningens

arbetsmiljo.

Personalfr8gor liksom arbetsmiljö diskuteras kontinuerligt. Likas8 cliskuterar styrelse och
verksamhetschef ("VC") regelbundet viljan och önskan om att behâlla respektive rekrytera

kompetent personal. Utmaningen är dock som ailtid I huvudsak av ekonomiskt slag vilket senare 8r
fOranlett Okat behov av att aktivt granska personalkostnader och i mojligaste m5n effektivisera
arbetet I syfte att skapa lOnsamhet.

FOr medlemmarnas först8else vill styrelsen även tydliggora att styrelsen ska strãva efter att verka
strategiskt och inte operativt p8 sätt som GFRK:s styrelse over tid och av olika anledningar bar
behövt göra.

Det är därfOr p8 sin plats att framh8lla att personalansvaret 8v11ar VC.

VC h811er dock styrelsen informerad liksom soker stOd I fr8gor när det behövs.

Enbart vissa beslut ankommer p8 styrelsen att fatta beslut om, sâsom beslut om omorganisation. I

s8dana situationer sedermera styrelsen verksamhetschefen I processen oth ytterst genom

OrdfOrande.

VC, som leder och fOrdelar arbetet har en nära dialog med personalen s8vâ1 lopande som I samband
med personalmOten och enskilda medarbetarsamtal. Därtill genomfars det anonyma
medarbetarundersOkningar I syfte att undersOka och verka for aft undersoka bland annat

personalens mâende, nöjdhet och Onskem8l. Samtlig information av oroande slag redovisas
styrelsen av VC.

ArbetsmiljO relaterat stOrre anlaggningsfr8gor 8v11ar styrelsen. Personalomr8det har under àr 2023

tagits upp I styrelsen utrymme att âtgãrda, dels fOr att underh8lla anlãggningen, dels fOr att skapa

trivsel. Behovet av att reriovera och fräscha upp personalomrâdet har sâledes ställts relation till
Ovriga och nOdvändiga anlaggningsarbeten. D8 samtliga anlãggningsarbeten fOrutsätter bidrag fr8n
kommunen bar styrelsen valt att söka fOr de mer kritiska 8tgardsbehoven. Likvãl är fr8gan om
renovering av persona lutrymmena alltjämt aktuell.
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I syfte att skapa gemenskap och verka förtrivsel harVC och styrelsen gemensamma aktiviteter med
anställda. Aktiviteterna har varit uppskattade och styrelsen ser ingen anledning att inte fortsätta
med dessa. VC hIIer ãven lopande medarbetarsamtal och anonyma medarbetarundersOkningar vars
resultat informeras styrelsen vid behov.
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